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Zápis ze 6. veřejného zasedání Zastupitelstva 
Městyse Moravská Nová Ves, 

konaného 24.9.2015 v 18.00 hod. v obřadní síni úřadu Městyse
 v Moravské Nové Vsi

Přítomni: Antal Igor, Ing.
Bezchleba Bohumír, Mgr.
Čermák Miroslav, MUDr.
Fila Jiří, Mgr.
Glos Jaroslav
Gréeová Eva
Jančálková Miroslava, Mgr.
Košut Marek, Mgr.
Petrjanošová Soňa, Mgr.
Silný Rostislav, JUDr.
Šimáček Libor
Tuček Josef, Ing.

Omluveni: Imrichová Martina
Janulíková Hana, Mgr.
Špačková Kučerová Eva, MUDr.

Neomluveni:

Ověřovatelé: Fila Jiří, Mgr.
Glos Jaroslav

Zapisovatel: Janulíková Martina

Bod č. 1 programu - Zahájení

6. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil v 18.00 hod. starosta 
městyse pan Mgr. Marek Košut a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, 
způsobem v obci obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 12 členů,  3 členi 
jsou omluveni. Zastupitelstvo je usnášení schopné.

Program 6. veřejného zasedání zastupitelstva městyse:

1. Zahájení
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Převody majetku
4. Rozpočtové opatření č. 4/2015
5. Různé
6. Připomínky členů zastupitelstva městyse
7. Připomínky občanů
8. Závěr
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Žádné dotazy, připomínky ani návrhy na změnu programu z řad zastupitelů nebyly podány.

Usnesení č. 1/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo program jednání 6. 
veřejného zasedání zastupitelstva městyse.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 2/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatelku zápisu p. 
Martinu Janulíkovou.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 3/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo pana Mgr. Jiřího Filu 
ověřovatelem zápisu.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 4/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo pana Jaroslava Glose ověřovatelem 
zápisu.

H: 11 pro 0 proti 1 zdržel se
Glos

Starosta městyse vyzval zastupitele, zda mají připomínky nebo výhrady k minulému zápisu z 
veřejného zasedání, které se konalo 25.6.2015.
Žádné připomínky k zápisu nebyly.

Usnesení č. 5/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves bere na vědomí zápis z minulého veřejného 
zasedání, které se konalo 25.6.2015.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 2 - Zpráva o činnosti rady 

Starosta vyzval zastupitele, zda mají nějaké dotazy,  výhrady nebo připomínky k činnosti rady 
za minulé období, které bylo zapsáno v zápisech č. 13 – 17, a které byly zveřejněny na 
webových  stránkách městyse. 

Usnesení č. 6/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady městyse 
za období 13 - 17.
H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se
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Bod č. 3 programu - Převody majetku 

Tomáš Kosík – žádost o prodej pozemku.
Jedná se o parc. č. 1065/4, celková výměra 44 m2, kterou chce koupit  za účelem využívání 
jako zahrádka. Je to na ulici Na Řádku, vedle bytovek u hřbitova. Navrhovaná cena je 70,- Kč 
za 1m2. Rada městyse na svém zasedání schválila záměr prodeje tohoto pozemku. Usnesení 
rady č. 6/15/2015.
Pan Fila měl dotaz, zda nehodlá pan Kosík to místo zastavět a postavit si tam např. garáž.
Starosta odvětil, že je to orná půda a musel by to vyjmout ze ZPF. Nejsou tam vedeny žádné 
sítě. Pozemek vlastně není přístupný z veřejného prostranství, pouze ze sousedních pozemků. 

Prodej pozemku byl stažen z programu, proběhne místní šetření a bude projednán na příštím 
zasedání.

Nákup pozemku – Pavel Zugárek, ul. Na Výsluní 954
Pan Pavel Zugárek, ul. Na Výsluní 954, nabídnul k odkupu pozemky č.p. 3814/3 a 2103/5, 
oba dva v katastru Moravská Nová Ves. Jeden z nich je na ul. Na Výsluní, před domem p. 
Zugárka, a druhý se nachází na ul. Vinohradská, před jeho vinohradem. Cena za pozemky 
byla stanovena znaleckým posudkem. Pan Zugárek na tom trval. Pozemky jsou nutné 
odkoupit i z technického hlediska, budou potřeba při rekonstrukci ČOV.

Usnesení č. 7/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nákup pozemku parc. č. 
3814/3 v obci a k.ú. Moravská Nová Ves od pana Pavla Zugárka, bytem Moravská Nová Ves, 
ulice Na Výsluní č.p. 954, za cenu 11 992,- Kč, kdy náklady s převodem pozemku nese 
kupující.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 8/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nákup pozemku parc. č. 
2103/5 v obci a k.ú. Moravská Nová Ves od pana Pavla Zugárka, bytem Moravská Nová Ves, 
ulice Na Výsluní č.p. 954, za cenu 39 185,- Kč, kdy náklady s převodem pozemku nese 
kupující.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Nákup pozemku – Ing. Aleš Čech, Mikulov
Jedná se o polovinu pozemku parc. č. 2103/7 v k.ú. Moravská Nová Ves a Ing. Čech souhlasil 
s cenou, která byla stanovena znaleckým posudkem.

Usnesení č. 9/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nákup id. ½ pozemku 
parc. č. 2103/7 v obci a k.ú. Moravská Nová Ves od pana Ing. Aleše Čecha, bytem Mikulov, 
ulice  Náměstí 1593/19a, za cenu 14 273,- Kč, kdy náklady s převodem pozemku nese 
kupující.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se
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Nákup pozemků u křižovatky silnice 55, o výměře necelý 1 ha.
Na tomto pozemku je plánováno několik záměrů: 
např. cyklostezka do Prušánek, která již byla projednána dotčenými orgány a lze ji realizovat.
Je zde možnost pro rozšíření a zkapacitnění čistírny odpadních vod, se kterou se pracuje v 
připravované studii.  Lze zde také vézt příjezdovou cestu ke kasárnám. 
Pozemky vedené jako orná půda by mohly být v budoucnu v rámci komplexních 
pozemkových úprav, směněny s těmi, kteří nechtějí prodat pozemky potřebné pro příjezd do 
kasáren. 
Cena je 123,- Kč/ 1m2. Pan Urbánek je před 10 lety za tuto cenu koupil, plus navýšení inflace. 
Na prodej pozemku nespěchá.

Pan Šimáček měl dotaz - jak je pozemek zasíťován a zda by tam později nebyly nějaké 
blokace ohledně sítí.
Starosta odpověděl, že tam je výtlak DN600, plyn, telefon, vodovod a možná i vedení MND. 
Peníze na to jsou, ale je možnost jednat o tom i na některém z dalších zasedání.
Blokace jsou známy ohledně zpracování na projekt cyklostezky, kdy se k tomu všichni 
zúčastnění vyjádřili. V místech ohledně rozšíření čističky, tak tam nejsou sítě. Na ČOV se v 
současné době zpracovává studie.
Fila měl dotaz, do kdy asi bude projekt na ČOV připravený. 
Starosta odpověděl, že do konce roku by měl být dokončen.
Pan Bezchleba měl připomínku, že tak jak jsou zakresleny sítě, to ještě nemusí být ve 
skutečnosti.
Pan Šimáček připomínkoval, že pokud si to tak zaměřili síťaři, tak pak je to jejich problém.
Pan Tuček měl dotaz, zda jsou již všechny vyjadřovačky k cyklostezce 
Starosta odpověděl, že ano, největší problémy byly s VaK, kteří si vymínily poměrně široké 
ochranné pásmo ohledně výtlaku, je to asi 5 m z každé strany.
Mgr. Fila – nešla by sjednat nějaká smlouva o smlouvě budoucí s p. Urbánkem.
Starosta – ano, určitě by to šlo. Je zde možnost se k tomu vyjádřit později.

Usnesení č. 10/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo nákup pozemku parc.č. 4020/9, 4027/1, 
4028, 4029/1, 4029/2, 4030, 4031, 4032/2 v obci a k.ú. Moravská Nová Ves, za 1 255 140,-
Kč, kdy náklady s převodem pozemku nese kupující.

H: 9 pro 2 proti 1 zdržel se 
Glos Tuček
Šimáček

Bod č. 4 programu – Rozpočtové opatření 

Rozpočtové opatření č. 3/2015
Starosta městyse představil rozpočtové opatření č. 3/2015, jedná se o průtokovou dotaci pro 
Základní školu v Moravské Nové Vsi – dotace z názvem Evropa, vzdělávání, škola – ve výši 
460 700,- Kč. Jedná se o 100% dotaci. Rada městyse schválila návrh tohoto rozpočtového 
opatření usnesením č. 11/15/2015.

Usnesení č. 11/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2015. 
Na straně příjmů byl rozpočet navýšen o 460.700,- Kč, kdy rozpočtové příjmy budou po 
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navýšení činit 35.106.900,- Kč. Rozpočtované výdaje ve výši 37.343.000,- Kč budou 
navýšením o 460.700,- Kč činit 37.803.700,- Kč. Položka financování zůstává beze změny ve 
výši 2.696.800,- Kč.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Rozpočtové opatření č. 4/2015
Rozpočtové opatření bylo projednáno na pracovní schůzce, upřesnění bylo sděleno emailem, 
protože bylo zpracováno později. Starosta městyse některé položky rozpočtu probral 
podrobněji. Například výdaje na vratkách na DPS nájemníkům za zálohy na energie, které 
byly opomněny v rozpočtu. Navýšení oděvného na strážníka z důvodu přijetí nového 
strážníka a některé nové ošacení pro stávajícího. Velká částka za odvoz odpadní suti.
Ing. Antal informoval, že velká část suti byla na ulici Ukrajina, kde se dělala kanalizace a 
nebylo to uklizeno. Dále výkopy na obecním majetku, zametání chodníků apod.
Pan Šimáček dal podnět, zda by nebylo dobré uvažovat o zakoupení malé mobilní třídičky.
Starosta s tímto názorem souhlasil a přislíbil nacenění.
Starosta dále objasnil položku Regionu Podluží, který má sloužit na nákup osobního vozidla 
pro novou manažerku, který odhlasovala rada starostů.
Starosta vyzval zastupitele zvážit možnost odsouhlasit rozpočtové opatření bez těchto 
položek, které mají být placeny Regionu Podluží. A zvážit tak možnost pozměňovacího 
návrhu rozpočtového opatření bez 2 položek, které se týkaji právě  RP.
Pan JUDr. Silný informoval o tom, že problém byl řešen na zasedání rady a pan starosta 
prostuduje smlouvu, zda a za jakých okolností je možno z regionu vystoupit, protože činnost 
v regionu pro nás není žádným přínosem. 
Starosta řekl, že závazky tam máme v současné době výsadbu stromořadí do Mikulčic a 
rozhlednu.
Pan Tuček – jaký by to mělo na nás dopad, pokud částku, která byla odhlasována,
neuhradíme?
Starosta – vedlo by se to na nějakých pohledávkách. Bylo to schváleno radou starostů a tedy 
je to náš závazek.
JUDr. Silný podal návrh hlasovat o změně rozpočtového opatření bez položek, které mají být 
uhrazeny RP.

Usnesení č. 12/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo rozpočtové opatření č. 4/2015. Na 
straně výdajů byl rozpočet navýšen o 1 841 800,- Kč, kdy rozpočtové výdaje budou po 
navýšení činit 39 645 500,- Kč.  Rozpočtované příjmy ve výši budou po navýšení o 500 600,-
Kč činit 35 607 500,- Kč. Položka financování bude navýšena zapojením zůstatku na ZBÚ ve 
výši 1 341 200,- Kč na 4 038 000,- Kč. 

H: 1 pro 10 proti 1 zdržel se
Šimáček Bezchleba

Usnesení č. 13/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo rozpočtové opatření č. 4/2015. Na 
straně výdajů byl rozpočet navýšen o 1 810 000,- Kč, kdy rozpočtové výdaje budou po 
navýšení činit 39 613 700,- Kč. Rozpočtové příjmy ve výši budou po navýšení  o 500 600,-
Kč činit 35 607 500,- Kč. Položka financování bude navýšena zapojením zůstatku na ZBÚ ve 
výši 1 309 400,- Kč na 4 006 200,- Kč.
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H: 10 pro 1 proti 1 zdržel se
Šimáček Bezchleba

Bod č. 5 programu – Různé

Bezpečnostní deštník na území ORP
Jedná se o zapojení Městyse Moravská Nová Ves do projektu „Bezpečnostní deštník na území 
ORP“. Slouží k bezpečnosti v obcích. Tuto službu inicioval Svaz měst a obcí a ročně by stála 
asi 650 000,- Kč. Pokud by obec měla zájem, pak by musela být v naší obci zrušena obecní 
policie.
Starosta dal hlasovat o neschválení zapojení Městyse Moravská Nová Ves do projektu 
„Bezpečnostní deštník na území ORP“.

Usnesení č. 14/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo zapojení Městyse Moravská Nová 
Ves do projektu „Bezpečnostní deštník na území ORP“, tak jak je definován ve studii 
Ekonomické aspekty řešení bezpečnosti v území SO ORP Břeclav. 

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Veřejnoprávní smlouva 
Rada městyse projednala návrh veřejnoprávních smluv o zajišťování výkonu úkolů podle 
zákona o obecní policii mezi městysem jako zřizovatelem obecní policie a obcí Hrušky a obcí 
Týnec. 
Předmětem smluv je závazek městyse vykonávat v plném rozsahu úkoly obecní policie 
stanovené zákonem o obecní policii na katastrálním území obcí Hrušky a Týnec, kdy rozsah 
výkonu služby ve formě nepravidelných denních a nočních směn bude dohodnut starosty 
smluvních obcí.  Obce Hrušky a Týnec se zavazují uhradit Městysi Moravská Nová Ves za 
činnost Policie Městyse Moravská Nová Ves dle této smlouvy částku 350,-Kč za jednu 
hodinu vykonané služby. Cena hodiny služby byla stanovena dle ročních nákladů na provoz 
obecní policie.
Rada městyse doporučuje zastupitelstvu městyse schválit tyto veřejnoprávní smlouvy. 
Usnesení  rady č.  7a/17/2015 a 7b/17/2015.

Pan Tuček připomínkoval, že částka za hodinu výkonu služby se mu zdá malá.
Pan Šimáček poukázal na to, že pokud bude obecní strážník pouze jeden, tak by nestíhal svou 
činnost v naší obci.
Starosta informoval, že výběrové řízení na strážníka obecní policie už běží a nový strážník by
měl nastoupit již v listopadu. Smlouva by začala platit až v době, kdy budou ve službě 2 
strážníci. V ceně služby za hodinu jsou náklady na mzdu nového strážníka, navýšení o 
náklady na benzin, otop, telefon, apod.

Usnesení č. 15/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo veřejnoprávní smlouvu o 
zajišťování výkonu úkolů podle zákona o obecní policii mezi Městysem Moravská Nová Ves 
jako zřizovatelem obecní policie a obcí Hrušky. 

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se
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Usnesení č. 16/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo veřejnoprávní smlouvu o 
zajišťování výkonu úkolů podle zákona o obecní policii mezi Městysem Moravská Nová Ves 
jako zřizovatelem obecní policie a obcí Týnec.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Změna zřizovací listiny základní školy
Rada městyse projednala usnesení Krajského soudu v Brně ze dne 25.7.2014, č.j. Pr 67-
RD9/KSBR Fj 75839/2014, kterým byl zamítnut návrh na změnu názvu základní školy na 
„Základní škola Moravská Nová Ves, okres Břeclav“. Původní název zněl „Základní škola 
Moravská Nová Ves, okres Břeclav, příspěvková organizace“. Na žádost základní školy měl 
být dán název v obchodním rejstříku do souladu s rejstříkem školských zařízení vedeným 
Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy, který je školou užíván. Stejně tak, již v roce 
2009, byla přijata zřizovací listina s prvně uvedeným názvem. Tato nebyla v minulosti 
vložena do sbírky listin. Dle názoru KS musí být v názvu uvedena právní forma právnické 
osoby, tj. není možné ji z názvu vypustit. Tj. je nezbytné, aby zastupitelstvo změnilo název 
školy ve zřizovací listině a současně bude změněn název v rejstříku MŠMT.     
Rada městyse doporučuje Zastupitelstvu městyse schválit ve zřizovací listině ze dne 
19.10.2009 změnu názvu základní školy na „Základní škola Moravská Nová Ves, příspěvková 
organizace“.  Usnesení rady č. 10/89/2014.

Usnesení č. 17/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zřizovací listinu Základní 
školy Moravská Nová Ves, příspěvková organizace.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Rozpočet sociálního fondu
Návrh rozpočtu sociálního fondu městyse činí na straně příjmů i výdajů 61 000,- Kč. Platí se z 
něj např. čerpání příspěvků na obědy. Tvoří si jej zaměstnanci příspěvky ze mzdy.

Usnesení č. 18/6/2015
 Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo rozpočet sociálního 
fondu Městyse Moravská Nová Ves na rok 2015. Na straně příjmů 61 000,- Kč. Na straně 
výdajů 61 000,- Kč.  

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Jmenování nového člena Školské rady Základní školy Moravská Nová Ves 
Členem školské rady byl p. Valihrach, kterému zanikl mandát. Nyní byla navržena p.Mgr. 
Hana Janulíková, která byla dříve ve školské radě jako zástupce rodičů. 

Usnesení č. 19/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo paní Mgr.  Hanu 
Janulíkovou jako zástupce zřizovatele ve Školské radě Základní školy Moravská Nová Ves.  

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se
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Převody pozemků z Pozemkového fondu
Starosta informoval zastupitele o tom, že je nutné udělit souhlas s bezúplatným převodem.  
Jedná se o pozemky parc. č. 1717/45  o výměře 324m2 a 1717/102 o výměře 532 m2, které se 
nacházejí za měšťankou a vlastníkem je Státní pozemkový fond. Převod byl schválen již
dříve, ale je nutné lépe formulovat usnesení. Musíme souhlasit se samotným bezúplatným 
převodem.

Usnesení č. 20/6/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo bezúplatný převod 
pozemků p.č. 1717/45 o výměře 324m2 a parc. č. 1717/102 o výměře 532m2 ze Státního 
pozemkového fondu.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 6 programu – Připomínky členů zastupitelstva městyse

Pan Fila měl dotaz ohledně dopravní situace v obci v ulici Výmol, kde i nadále stojí auta, zda 
se to bude nějak pokutovat.
Starosta odpověděl, že byl ponechán vinařům nějaký čas, aby se na situaci připravili, ale 
budou se ukládat pokuty.

Pan Šimáček upozornil, že u výjezdu na Hodonín, u supermarketu, je velká kaluž. Aby to 
SÚS opravila.
Starosta přislíbil, že bude informovat p. Ing. Hádlíka ze SÚS a žádat opravu.

Pan Bezchleba měl dotaz, kdy bude dokončena výstavba lanového hřiště. 
Starosta odpověděl, že lanové hřiště bude mít 4 prvky, tím bude vyčerpána celá dotace a mělo 
by být hotové koncem října.

Paní Gréeová upozornila na havarijní stav hřiště Na Rynku.
Starosta odpověděl, že hřiště patří JMKN p. Maděřičové, která na výzvu opravy nereagovala. 
Je zde možnost převedení do majetku obce, ale paní Maděřičová zatím nechce.
Pan Antal podotknul, že byla na toto zařízení dělána revize, i když hřiště není v majetku obce. 
Poukázal na velmi špatnou komunikaci s p. Maděřičovou.
Starosta napíše p. Maděřičové písemnou výzvu a pokud nebude reagovat, pak bude muset být 
navrženo jiné řešení.

Ve 20.00 hod. Odešel pan MUDr. Čermák, zastupitelů je 11 členů a zastupitelstvo je usnášení 
schopné.

Bod č. 7 programu – Připomínky občanů

Pan Lang měl dotaz ohledně toho, co se dělají za opravy na ulici Kopčanská a  jestli už jsou 
konečné.
Pan starosta požádal pana Šimáčka o objasnění situace. Pan Šimáček stručně odpověděl, že od 
čerpačky (objekt VaK) po anglickou se jedná o konečnou úpravu cesty a od konce obce po 
čerpačku se kolem 8. října bude dělat asfaltová úprava. Po most přes Kyjovku to bude těžká 
asfaltová úprava (15 cm asfaltu) a od mostu po čerpačku jenom 5 cm asfalt. Cesta je stále 
státní, úpravu si vybrala SÚS. 
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Starosta informoval, že příští týden proběhne jednání o cestě za účasti SÚS a Lesy ČR. Je zde 
možnost dostat část cesty zdarma od JMKÚ a zdarma ji předat Lesům ČR, je nutno dořešit 
danění.

Pan Lang vyjádřil obavu, že pokud bude cesta patřit Lesům ČR, tak budou problémy s 
vjezdem ke Kyjovce.
Pan starosta odpověděl, že by mohly být předmětem smlouvy i užívací poměry. Silniční 
správní orgán by mohla být obec, možnost vydávání povolení apod.
Pan Lang požadoval zapsat v zápise upozornění, aby bylo při jednání pamatováno na majitele 
pozemků.

Bod č. 8 programu – Závěr
Starosta Městyse Moravská Nová Ves poděkoval zastupitelům i občanům za účast a ukončil 
6. veřejné zasedání zastupitelstva městyse. Zasedání bylo ukončeno ve 20.25 hod.

Moravská Nová Ves, 29.9.2015

Mgr. Marek Košut Ing. Igor Antal
      starosta   místostarosta

  

Ověřovatelé:

Mgr. Jiří Fila Jaroslav Glos

Zapisovatelka:

Martina Janulíková
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